
  
Protokół ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Rewizyjnej,   Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  oraz   Komisji Finansów 
w dniu 23 stycznia 2025 r. 

Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej, ul. Świerkowa 1 
 

 
Ogłoszony program posiedzenia: 

I.  Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
II.  Przedstawienie porządku posiedzenia. 
III. Przyjęcie sprawozdań z prac Komisji w 2024 roku. 
IV. Propozycja planów pracy Komisji na 2025 rok. 
V. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Obecni wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej (KR): 
- Adam Krupa– Przewodniczący KR, 
- Aleksandra Bankiewicz,  
- Bożena Górczyńska, 
- Edyta Barucka, 
- Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
 
Obecni wszyscy członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (KSWP): 
- Aleksandra Bankiewicz – Przewodnicząca KSWP 
- Anna Baranowska 
- Adam Krupa 
- Dąbrówka Smolny 
- Wojciech Żółtowski 
- Ewa Wolska 
 
Obecni wszyscy członkowie Komisji Finansów (KF): 
- Wojciech Żółtowski – Przewodniczący KF, 
- Agata Brzozowska-Kempf, 
- Bożena Górczyńska, 
- Anna Olejniczak-Siara, 
- Dąbrówka Smolny. 
 
W posiedzeniu udział wzięli także: 
- pozostali radni Miasta, 
- Burmistrz Miasta Magdalena Eckhoff, 
- Zastępca Burmistrza Miasta Mirosław Wilusz, 
- Skarbnik Miasta Beata Bała, 
- mieszkańcy. 
 

I. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 

O godzinie 18.30 Przewodniczący KF W. Żółtowski dokonał otwarcia wspólnego posiedzenia 



trzech komisji i przekazał informacje o ochronie danych osobowych.  

Przewodniczący KF, KGŁP, KKOSS stwierdzili kworum w poszczególnych komisjach (obecni 
wszyscy członkowie komisji).  

II. Przedstawienie porządku posiedzenia 
 

Przewodniczący KF przedstawił program posiedzenia. Poinformował, że wpłynął wniosek Pani 
Burmistrz o zmianę porządku obrad XI sesji Rady Miasta poprzez dostanie projektu uchwały 
ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej (WPF) na lata 2025-2040 (załącznik do 
protokołu). KF powinna zaopiniować przedłożony projekt uchwały. Przewodniczący KF wniósł 
o zmianę porządku obrad KF (dodanie opiniowania projektu uchwały jako pkt V) i poddał 
wniosek ten pod głosowanie KF. 
KF przegłosowała zmianę programu posiedzenia jednogłośnie (5 głosów za). 
 

III. Przyjęcie sprawozdań z prac Komisji w 2024 roku 
 

Przewodniczący KR, KSWP i KF poinformowali, że projekty sprawozdań z działalności komisji w 
2024 roku członkowie danych komisji otrzymali drogą mailową - uwagi nie wpłynęły. 
 
Przewodniczący KR poddał pod głosowanie projekt sprawozdania z działalności KR w 2024 r. 
KR przyjęła sprawozdanie jednogłośnie (5 głosów za). 
 
Przewodnicząca KSWP poddała pod głosowanie projekt sprawozdania z działalności KSWP w 
2024 r. KSWP przyjęła sprawozdanie jednogłośnie (6 głosów za). 
 
Przewodniczący KF poddał pod głosowanie projekt sprawozdania z działalności KF w 2024 r. 
KR przyjęła sprawozdanie jednogłośnie (5 głosów za). 
 
Przyjęte sprawozdania stanowią załączniki do protokołu. 
 
IV. Propozycja planów pracy Komisji na 2025 rok 
 
Przewodniczący KR, KSWP i KF kolejno przedstawili projekty planów pracy poszczególnych 
komisji na 2025 rok i poddali je pod głosowania. 
 
Propozycja planu pracy KR: 
I kwartał:  
Kontrola funkcjonowania Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych oraz kosztów 
obsługi w latach 2023 i 2024. 
II kwartał : 
Przygotowanie wniosku absolutoryjnego dla Burmistrza Miasta Podkowa Leśna za 2024 rok.   
III kwartał: 
Kontrola systemu oświetlenia ulicznego Miasta Podkowa Leśna w latach 2023 i 2024. 
IV kwartał 
Kontrola wydatków funkcjonowania Szkoły Podstawowej w Podkowie Leśnej w roku szkolnym 
2023/2024 i 2024/2025 pod kątem wykorzystania środków związanych z realizacją programu i 
na działania pozaprogramowe (zajęcia dodatkowe, organizacja jubileuszu itp.). 



 
 
Propozycja planu pracy KSWP: 
1. Rozpatrywanie wpływających do Rady Miasta skarg, wniosków i petycji  
oraz przygotowywanie projektów uchwał i uzasadnień dotyczących skarg, wniosków i petycji. 
2. Przygotowanie sprawozdania z pracy Komisji za 2024 rok. 
3. Przygotowanie planu pracy na 2025 rok. 
 
Propozycja planu pracy KF: 
1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  
i zmian w uchwale budżetowej Miasta Podkowa Leśna.  
2. Analiza planów budżetowych Szkoły, Centrum Usług Wspólnych, Przedszkola oraz Centrum 
Kultury i Inicjatyw Obywatelskich na podstawie przygotowanych przez te jednostki sprawozdań 
z realizacji budżetu.  
3. Bieżąca analiza uchwał.  
4. Przygotowanie sprawozdania z pracy Komisji za 2025 rok.  
5. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2026 rok. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący KR poddał pod głosowanie projekt planu pracy KR na 2025 r. 
KR przyjęła plan pracy jednogłośnie (5 głosów za). 
 
Przewodnicząca KSWP poddała pod głosowanie projekt planu pracy KSWP na 2025 r.  
KSWP przyjęła plan pracy jednogłośnie (6 głosów za). 
 
Przewodniczący KF poddał pod głosowanie projekt planu pracy KF na 2025 r. 
KF przyjęła sprawozdanie jednogłośnie (5 głosów za). 
 
V. 

Pkt V dla KR i KSWP - Zamknięcie posiedzenia  

Przewodniczący KR i KSWP zamknęli posiedzenie KR i KSWP o godzinie 18.08. 

Pkt V dla KF - Opiniowanie projektu uchwały ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2025-2040  
 
Przewodniczący KF poprosił Panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 
Skarbnik Miasta  B. Bała poinformowała, że Urząd Miasta przygotowuje się do 
przeprowadzenia postępowań o udzielenie zamówień publicznych i podpisania rozłożonych do 
2028 r. umów. Aby nie blokować postępowań należy to ująć w WPF.  Nie ma to wpływu na 
wydatki tegorocznego budżetu.  
Radna A. Brzozowska-Kempf zapytała, dlaczego wydatki związane z planem ogólnym rozłożone 
są na dwa lata (2025 i 2026 r.). Plan ogólny musi być przyjęty do końca 2025 r. 
Skarbnik Miasta wyjaśniła, że płatności za plan ogólny mogą się przesunąć na rok 2026. 
Zastępca Burmistrza M. Wilusz dodał, że plan ogólny powinien być przyjęty do końca bieżącego 
roku, ale nie musi. Wiemy, że wiele samorządów nie uchwali planów ogólnych w tym terminie. 



W Podkowie Leśnej nie ma potrzeby, aby plan przyjmować szybko na siłę. Plan ogólny chcemy 
opracować mądrze i roztropnie. Podkowa jest w komfortowej sytuacji, bo ma obowiązujący 
plan zagospodarowania przestrzennego. Zakończenie całego procesu planowane jest mniej 
więcej na przełom kwietnia i maja 2026 r. Ważna jest data „czerwiec 2026 r.”- do tego czasu 
plan ogólny musi być uchwalony, aby gmina otrzymała dofinansowanie do tego projektu. 
 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący KF poddał opiniowanie projektu uchwały pod 
głosowanie. KF zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie (5 głosów za).  
 

Pkt VI dla KF - Zamknięcie posiedzenia 

Przewodniczący KF zamknął posiedzenie KF o godzinie 18.11. 

 

Protokół sporządziła Beata Krupa 

 
 
Przewodniczący Komisji              Przewodnicząca Komisji               Przewodniczący Komisji 
           Rewizyjnej                          Skarg, Wniosków i Petycji                         Finansów 
                /-/                                      /-/                              /-/ 
        Adam Krupa                             Aleksandra Bankiewicz                   Wojciech Żółtowski 
 
 
 


